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فوتبال ایران

استوکس بالاخره آمد!

آنتونی اســـتوکس که یکشنبه شب قرارداد نهایی خود را با نماینده باشگاه 

پرسپولیس در دبی امضا کرد، درنهایت بعدازظهر دیروز وارد ایران شد. این 

بازیکن ایرلندی قرار است امروز با حضور در باشگاه پرسپولیس با محمدحسن 

انصاری فرد دیدار و ســـپس در تمرینات سرخ پوشان شرکت کند، البته به 

شرط اینکه باشگاه پیش قرارداد او را پرداخت کند. قرارداد مهاجم ایرلندی 

جدید سرخ پوشـــان تا پایان فصل است.  همچنین مصطفی کاراندیش، 

معاون حقوقی باشگاه تراکتور تبریز درباره پیوستن قطعی آنتونی استوکس 

به پرسپولیس و اینکه باشـــگاه تراکتور گفته بود این بازیکن با محرومیت 

مواجه خواهد شد، اظهار داشت: »هیچ محرومیتی شامل حال پرسپولیس 

نخواهد شد و اگر محرومیتی از سوی فیفا ابلاغ شود، متوجه خود بازیکن و 

تیم آدنا اسپور ترکیه است که این بازیکن فصل گذشته در آن تیم بازی کرد. 

ما یک نامه همان ابتدا به پرسپولیس زدیم که اگر در آینده حکمی علیه این 

بازیکن صادر شد، از ما نخواهند که از شکایت مان عقب نشینی کنیم.« 

تبریک کالدرون به پرسپولیسی ها!

گابریـــل کالـــدرون که پس از قهرمانی پرســـپولیس در نیم فصل از جمع 

شاگردانش جدا شد، حالا پس از پیروزی سرخ پوشان تهرانی برابر تراکتور 

پیامی منتشر کرد و به بازیکنان این تیم تبریک گفت. او نوشت: »به بازیکنان 

و هواداران برای کسب این پیروزی مهم تبریک می گویم. من از شما حمایت 

می کنم و امیدوارم دوباره شاهد قهرمانی تان باشم.« 

شجاع صدای کاپیتان را هم درآورد

شـــجاع خلیل زاده اکثر اخطارهایش در فوتبال را به خاطر اعتراض گرفته 

است. او در بازی پرسپولیس با تراکتور هم جزء عصبی ترین بازیکنان زمین 

بود و یک اخطار نیز گرفت و اگر بازیکنان او را کنترل نمی کردند، پتانسیل 

اخراج هم داشت. این رفتار تکراری او صدای بازیکنان خودی را هم درآورده 

است. سیدجلال حسینی در گفت وگویی رادیویی در این خصوص اظهار 

داشـــت: »شجاع یکی از بهترین  بازیکنان ماست و با انرژی بازی می کند، 

اما عصبانی شـــدن او یک مقدار هم تیـــم و هم خودش را اذیت می کند و 

گل محمدی هم به او تذکر داده است. به شجاع نیاز داریم و باید بیشتر به 

تیم کمک کند. امیدوارم اخلاق او هم بهتر و بهتر شود.« 

فرمانده میدان هم مصدوم شد!

در جریان دیدار تیم های پرســـپولیس و تراکتور، تنش و حساســـیت میان 

هواداران دو تیم منجر به آشـــوب برخی تماشاگران و پرتاب سنگ به سوی 

همدیگر شد که درنتیجه این اتفاقات، برخی هواداران مصدوم شدند. غلامرضا 

ســـلیمانی، ناظر این بازی در این خصوص به ایسنا گفت: »گزارش کامل 

اتفاقات این بازی را به سازمان لیگ ارائه کردم و سازمان لیگ بعد از بررسی 

آن، نظر خود را به کمیته انضباطی اعلام می کند. هنگام اخراج ساکت الهامی 

از کنار زمین، سنگی از سکوهای پشت نیمکت های ورزشگاه پرتاب شد که به 

پای فرمانده نیروی انتظامی برخورد کرد و او از شدت درد روی زمین افتاد.« 

فرهیختگان  رفت وآمدها به ســـاختمان پرهیاهوی ســـئول از هشتم بهمن ماه 

آغاز می شـــود، اگرچه احتمالا در روزهای نخست نباید منتظر حضور چهره های 

سرشـــناس و نامداری بین کاندیداهای ریاست یا حتی هیات رئیسه فدراسیون 

فوتبال باشیم. دانه درشـــت ها معمولا در روزهای پایانی خودنمایی می کنند تا 

اصطلاحا تنور انتخابات گرم شود. 

تحرکات اما در فدراســـیون فوتبال طبق روال معمول سال های گذشته زودتر از 

موعد آغاز شـــده، در این دوره با توجه به غیبت رئیس و اســـتعفای پرحاشیه چند 

هفته پیش مهدی تاج شـــرایط کمی متفاوت به نظر می رســـد، اما سوژه جذاب 

فوتبال چیزی نیست که صاحبان قدرت به سادگی از آن بگذرند. 

فدراسیون فوتبال تا پیش از ماجرای قانون منع به کارگیری بازنشستگان در انتظار 

انتخابات آســـانی بود و مهدی تاج تمدید ریاســـت چهار ساله خود را با تکیه بر 

ارتباطات و لابی های داخل مجمع ماموریت دشواری نمی دانست. با وجود این، با 

تصویب قانون جدید، خارج شدن ظاهری ساکت از قدرت، تضعیف جایگاه بهاروند 

بازنشسته و حتی طالقانی، اسلامیان و اصفهانیان درنهایت مقاومت مهدی تاج 

هم شکست و با استعفای رئیس، انتخابات زودتر از پیش بینی و تمایل مسئولان 

فدراســـیون برگزار خواهد شـــد. با این حال تغییر تمامی این معادلات به معنی 

عقب نشـــینی جناح حاکم در ســـئول نبوده و نخواهد بود؛ آنها که در داخل این 

ســـاختمان برابر مخالفان پیروزی مقاومت سختی را آغاز کرده اند و حتی با رانده 

شدن چهره های اصلی به پشت صحنه همچنان برای حفظ قدرت تلاش می کنند. 

نقشههایبازنشستههابرایفوتبال

محمدرضا ساکت که به دلیل بازنشستگی از دبیرکلی فدراسیون کنار رفت، اتفاقا 

نقش و قدرت بیشتری در این فدراسیون پیدا کرد و از پشت صحنه به راحتی در 

حوزه های گوناگون ازجمله تیم های ملی، کمیته فنی، حتی فوتســـال، فوتبال 

ساحلی و مرکز ملی فوتبال نقش آفرین ظاهر شد تا نمونه روشنی از امکان حفظ 

قدرت هنگام بازنشســـتگی باشد. بر همین اساس گروه بازنشستگان فدراسیون 

فوتبال با تمامی وجود برای ورود استراتژیک و هدفمند به انتخابات تلاش می کند 

قدرت از کف بازیگران و بازی گردانان خارج نشود. 

نقش کلیدی مثلث اصفهانی تاج، اســـلامیان و ســـاکت را در انتخابات گذشته 

فوتبـــال نمی تـــوان فراموش کرد. مثلثی که با عنوان اختصـــاری تاس از آن یاد 

می شـــود و بدون تردید از توان و قدرت نفـــوذ قابل توجهی در حوزه های مختلف 

برخوردار اســـت. با وجود این پس از اســـتعفای تاج و ساکت و تردیدهای پررنگ 

در احتمال نامزد شـــدن مجدد اســـلامیان طبیعتا تاس در انتخابات 98 نسبت 

به 4 ســـال پیش موقعیت متفاوتی دارد. بر همین اســـاس لازم است از ابزارهای 

متفاوتی برای ماندن در قدرت و چینش نفرات و مهره های وابســـته در مدیریت 

فدراسیون آتی استفاده شود. 

جلساتطولانیخارجازفدراسیون

و  تصمیم گیـری  جلسـات  »فرهیختـگان«،  دریافتـی  گزارش هـای  طبـق 

تصمیم سـازی خـارج از فدراسـیون از چنـد هفتـه پیـش آغـاز شـده اسـت. دفاتر 

شـخصی برخـی از ایـن مدیـران میزبـان نشسـت های متعـدد و متنوعـی بـوده 

کـه خروجـی آن تصمیم گیـری بـرای آینـده فوتبـال اسـت. در ایـن جلسـات بـا 

گزینه هـای متعـددی مذاکـره شـده و البتـه برنامه ریزی هـای لازم به منظـور 

حمایـت مجـدد مجمـع نیـز صـورت پذیرفته، اما مشـکل اصلی تردیـد در انتخاب 

گزینه هـای نهایـی اسـت. جریـان حاکـم در فدراسـیون هنوز در ایـن خصوص به 

جمع بنـدی نرسـیده، آن هـم در شـرایطی کـه حلقـه محاصـره از جانـب مخالفان 

بیرونـی و رقبـای قدرتمنـد خـود را تنگ تـر از همیشـه می بینـد. برخـی مسـئولان 

فعلـی و سـابق فدراسـیون و برخـی روسـای هیات هـای فوتبال اسـتان ها ازجمله 

حاضـران در ایـن جلسـات طـی روزهـای گذشـته بوده انـد. پیش بینـی این جمع 

ورود بـه رقابتـی نزدیـک و فشـرده بـا مخالفـان مدیریـت فعلی فدراسـیون اسـت. 

گزینههایوزارت

وزارت ورزش قطعا در این انتخابات بدون گزینه نخواهد بود. عزیزی خادم تلاش 

می کند با قدرت وارد معادلات شود. اسدی، دبیرکل اسبق ازجمله مخالفان جدی 

مدیران فعلی فدراسیون است که با مصاحبه های آتشین خود وارد بازی می شود. 

مهدی محمدنبی دیگر دبیرکل سابقی است که می تواند روی حمایت بسیاری از 

مدیران سابق و اهالی فوتبال حساب کند و نام های دیگری مثل آجرلو، قریب یا 

حتی واعظ آشتیانی هم از گوشه و کنار شنیده می شود. به این ترتیب باید گفت 

گروه تاس برای حفظ قدرت و حمایت از مهره های خود در مدیریت فدراســـیون 

کار آسانی در پیش نخواهد داشت. 

حفظقدرتبابازیگرانجدید

بازیگران جدید این صحنه باید دارای حداقل شرایط برای ورود به انتخابات باشند. 

حیدر بهاروند دســـت بردار نیست و همچنان تلاش می کند با وجود بازنشستگی 

وارد انتخابات شـــود و در مجمع نیز از قدرت و نفوذ قابل توجهی برخوردار است، 

اما شانســـی برای تایید صلاحیت نخواهد داشـــت. سرمایه حمایتی تاس خرج 

کاندیدایی نخواهد شـــد که به دلیل بازنشســـتگی رد می شود که اگر غیر از این 

بود، خود اسلامیان وارد صحنه می شد و با مدل مشابه پوتین- مدودف همچنین 

حمایت همشهری ها و دوستان قدیمی یعنی ساکت و تاج ریاست را حفظ می کرد. 

نام های متعدد و متنوعی در این بین مطرح می شود، ازجمله قنبرزاده، مدیرعامل 

ســـابق نفت که باز هم بازنشسته است یا کیومرث هاشمی که مذاکراتی از سوی 

ایـــن جناح با وی صورت گرفته، اما هنوز پاســـخ مثبت نداده، حتی پیش از این 

ابراهیم شـــکوری هم به عنوان گزینه مطرح بود، اما دبیرکل غیرقانونی فعلی که 

فاقد سابقه مدیریتی است، نمی تواند وارد انتخابات شود. 

ممبینـی، رئیـس کمیتـه داوران هم رسـما برای حضور در انتخابـات اظهار تمایل 

کرده، اما رابطه او با تاج و اطرافیانش چندان مثبت و دوسـتانه نیسـت که منجر 

به حمایت آنها از رئیس فعلی کمیته داوران برای ریاسـت فدراسـیون شـود. شـاید 

گزینه دیگر، شـیعی، مدیرعامل مسـتعفی پیکان و عضو هیات رئیسـه باشد که در 

مواضع زیادی از فدراسیون تاج حمایت کرد، اما احتمال موفقیت او هم چندان 

زیـاد نیسـت و آخریـن گزینـه کـه بـه شـکل جـدی موردتوجـه قـرار گرفتـه، صادق 

درودگـر اسـت کـه بـا حمایـت تـاج و نزدیکانش ازجمله سـخنگوی فدراسـیون به 

ریاسـت سـازمان اقتصادی فدراسـیون رسـید و حالا داعیه ریاسـت بر فدراسـیون 

را دارد، اگرچـه رابطـه درودگـر بـا هیات هـا و باشـگاه ها به دلیل سـوابق او چندان 

دوسـتانه و حسنه نیست. 

بحرانعملکردومقبولیت

 مشکل دیگر جریان فعلی و مدیران حاضر در فدراسیون بحران عملکرد فاجعه بار 

ســـال های گذشته و در پی آن مقبولیت در جامعه فوتبال است. شخصیت های 

برجسته و صاحب نام یا مدیران قابل اعتنای فوتبال حاضر به همکاری و ائتلاف با 

این جریان نیستند، چراکه فدراسیون فوتبال در 4 سال گذشته عملکردی بسیار 

ضعیف و ناامیدکننده داشـــته، به طوری که اهالی فوتبال تنها منتظر عبور از این 

دوره تلخ و ناامیدکننده هســـتند. شکست و ناکامی همه تیم های ملی، وضعیت 

تاسف بار لیگ، شرایط مالی فدراسیون و باشگاه ها، موقعیت ضعیف فوتبال ایران 

در AFC همه و همه ازجمله مشکلات کوچکی است که در سال های اخیر بیش 

از هر دوره دیگری به چشم آمده و گزینه ای که با لابی و حمایت مدیران فعلی وارد 

انتخابات شود، شانس زیادی برای پیروزی نخواهد داشت. 

لابیلرستانوخوزستانبهکارمیآید؟

اگر از اعضای مجمع خصوصا روسای هیات ها بپرسید، نفوذ و قدرت روسای سابق 

هیات های لرستان و خوزستان را عامل اصلی پیروزی مهدی تاج در انتخابات قبلی 

می دانند. حیدر بهاروند و عبدالکاظم طالقانی از قدرت و نفوذ خوبی در مجمع 

برخوردار بودند. حالا و در آستانه انتخابات جدید این دو عضو پرحاشیه هیات رئیسه 

به دلیل بازنشســـتگی مجوز ورود را دریافت نخواهند کرد، اما باید دید از نفوذ و 

قدرت قبلی در مجمع برخوردار هستند یا انتقادات جدی به عملکرد آنها موجب 

تغییر معادلات خواهد شـــد. از سویی اگر بهاروند و طالقانی از قدرت کنار بروند، 

دلیلی برای حمایت از گزینه مدیران فعلی فدراســـیون نخواهند داشت و شاید با 

توجه به روابط نزدیک با برخی گزینه ها مثل دوستی بهاروند با عزیزی خادم گروه 

تاس را ترک کنند و به دنبال لابی با گزینه تازه ای باشند!

کاشمجمعناجیفوتبالباشد

حال فوتبال خوب نیســـت؛ نه باشـــگاه ها، نه هیات ها، نـــه بازیکنان، مربیان و 

مدیران و نه حتی پیشکسوتان و هواداران از شرایط فعلی راضی نیستند. نیاز به 

تغییر بیش از هر زمان دیگری احســـاس می شود، اما  ای کاش مجمع به رسالت 

و وظیفه ذاتی خود عمل کند. ای کاش مجمع ناجی فوتبال شـــود، بدون توجه 

بـــه وعده های انتخاباتی و تلاش هایی که برای خریدن آرا از ســـوی جریان های 

مختلف آغاز شده یا می شود. 

مجمع باید بهترین، شایسته ترین و سالم ترین گزینه ها را برای آینده فوتبال انتخاب 

کند تا دیگر شاهد این میزان ناامیدی اجتماعی نسبت به فوتبال کشور نباشیم. 

دوره لابی های پشت پرده و سهم خواهی های تکراری گذشته، آیا مجمع به رسالت 

و تکلیف خود عمل می کند؟

»فرهیختگان«ازجریانشناسیانتخاباتریاستفدراسیونفوتبالگزارشمیدهد

یر آغاز  رقابت تاج  و  وز

تیـمپرسـپولیسدراولیـنبـازینیمفصـلدومرقابتهـایلیـگبرتـر

بـازیسـختوحساسـیراپشتسرگذاشـتوموفـقشـدانتقـامبازی

رفـتراازحریـفتبریـزیخـودبگیـرد.سـرخهاکـهازیکمـاهتعطیلی

لیـگبرتـر،بـانیمکتـیمتحولشـدهپـابـهرقابتهـاگذاشـتهبودنـد،

توانسـتندتراکتـوررادرتهـرانودریـکبـازیکاملاجنجالیازپیشرو

بردارنـد.مدافـعراسـتسـرخهابـاحضـوریحییگلمحمـدیهمیکی

ازمدافعـانثابـتپرسـپولیسبـودوتوانسـتبـانمایـشقابلقبولـش

همچنـانیکـیازنفـراتاصلـیتیمـشباشـد.فرصتـیدسـتدادتـابا

ویدرخصوصدیدارتراکتوروحواشـیآنهمکلامشـویم.گفتوگوی

»فرهیختـگان«بـامهـدیشـیریرادرادامـهمیخوانیـد.

شـروعنیمفصـلدومبـرایشـمابـاجـدالحسـاسمقابلتراکتـوربود.

ایـنبـازیراچطـوردیدی؟

 بعد از مدت ها تعطیلی لیگ پای به رقابت ها می گذاشتیم و اولین بازی ما به 

شمار می رفت. همیشه بازی های اول بسیار سخت و نفس گیر است، حالا این 

را هم اضافه کنیم که تیم ما در تعطیلات نیم فصل به لحاظ کادرفنی با تغییر و 

تحول روبه رو شد و بالطبع کادر جدید خواسته ها و استراتژی جدیدی در تیم 

اجرا می کند و همه این موارد می توانست این بازی را برای ما سخت تر کند، اما 

خداراشکر با تلاش تمام بازیکنان و کادرفنی توانستیم سربلند از بازی خارج 

شویم و هواداران مان را خوشحال به خانه هایشان بفرستیم. 

ازتغییـردرکادرفنـیگفتـی.حضـوریحیـیرادرپرسـپولیسچطـور

ارزیابـیمیکنـی؟

تصـور می کنـم حضـور یحیـی خواسـته تمـام هـواداران پرسـپولیس بـود و او 

بیـن بازیکنـان هـم از محبوبیـت بالایـی برخوردار اسـت. همیـن همدلی بین 

هـواداران و بازیکنـان باعـث شـده جـو خوبـی در تیـم حکمفرمـا باشـد و همـه 

تـلاش کنیـم مطابـق خواسـته کادرفنی جدیـد عمل کنیـم و درنهایت بتوانیم 

موفقیـت سـال های اخیـر را در پرسـپولیس تکـرار کنیـم. رزومـه آقایحیـی 

بـرای تمـام اهالـی فوتبـال روشـن اسـت و نشـان داده کـه از لحـاظ فنـی در 

چـه سـطح بالایـی قـرار دارد. امیـدوارم بتوانیـم در کنـار هـم روزهـای خوبی را 

بـرای هـواداران رقـم بزنیم. 

درجریـانبـازیمقابـلتراکتـوراتفاقـاتتلـخوالبتـهتکـراریروی

سـکوهایورزشـگاهرخدادوبعضـاایـنکشـمکشهابـهداخـلزمیـن

هـمکشـیدهشـد.متوجـهایـناتفاقـاتشـدی؟

با توجه به اینکه بازی بسـیار حساسـی بود، نیاز داشـتیم در زمین بازی تمرکز 

بالایی داشـته باشـیم و بیشـتر حواس مان به بازی بود. اما بعد از پایان بازی 

متوجه شـدیم چه اتفاقات تلخی روی سـکوها افتاده و سـر برخی تماشـاگران 

حاضـر در ورزشـگاه بـه واسـطه سـنگ پرانی شکسـته اسـت. مـن بابـت ایـن 

اتفاقـات به شـدت متاسـفم و اصـلا تفاوتـی نـدارد کـه ایـن اتفـاق تلخ توسـط 

هواداران کدام تیم رقم خورده، چراکه این کار بسیار زشت و به دور از فرهنگ 

ایرانـی اسـت. ضمـن اینکـه بایـد متوجه این باشـیم که این روزهـا زیر ذره بین  

AFC قـرار داریـم و آنهـا تمـام بازی هـای مـا را رصـد می کننـد. پـس نبایـد بـا 

دسـت خود بهانه دسـت آنها بدهیم که فردا میزبانی ها را از نمایندگان ایرانی 

بگیرند. امیدوارم این کارهای ناپسـند دیگر در ورزشـگاه های ما تکرار نشـود. 

بعـدازبـازیهـمبلافاصلـهشـجاعخلیـلزادهوخانزادهتااطـلاعثانوی

محرومشـدند!

واقعا درک نمی کنیم چرا شجاع را محروم کرده اند. هرجا هر اتفاقی رخ 

می دهد، اول از همه می آیند و خلیل زاده را محروم می کنند. من از عزیزان 

کمیته انضباطی خواهش می کنم کمی انصاف را رعایت کنند و در صدور 

رای همه موارد را در نظر بگیرند. ما هرچه گشتیم متوجه نشدیم شجاع را برای 

کدام صحنه محروم کرده اند! در هر صورت امیدوارم با پیگیری باشگاه این 

مشکل خیلی زود برطرف شود و خلیل زاده را از بازی آینده در کنار تیم ببینیم. 

پرسـپولیسطیچندهفتهآتیدیدارهایسـختوسـنگینیراپیشرو

دارد.جدالباصنعتنفت،استقلال،سپاهان،شهرخودرووالدحیل

یـکتونـلوحشـتواقعـیرابـرایشـماسـاختهاسـت.ایـنروزهـای

پیـشروراچطـورمیبینید؟

در هـر صـورت مـا بایـد بـا تمـام تیم هـای حاضـر در لیـگ بازی کنیـم. ممکن 

اسـت کـه پشت سـر هـم بـودن ایـن بازی هـا کمـی تیـم را خسـته کنـد، امـا 

در هـر صـورت تیمـی کـه بـرای قهرمانـی می جنگـد بایـد تمـام بازی هایـش 

را بـا پیـروزی پشت سـر بگـذارد. شـاید بتـوان گفـت کلیـد پوکـر قهرمانـی در 

همیـن هفته هـای پیـش رو اسـت و مـا اگر بتوانیـم بازی هـای 6 امتیازی خود 

را بـا پیـروزی پشت سـر بگذاریـم، گام بلنـدی بـه سـوی چهارمیـن قهرمانـی 

برداشـته ایم. البتـه مـا یـاد گرفته ایـم کـه بایـد بازی به بـازی جلو برویـم و فعلا 

تمـام تمرکـز و تـلاش مـا بـرای کسـب 3 امتیـاز بـازی بـا صنعـت نفـت اسـت و 

سـپس بـه بازی هـای بعـدی فکـر می کنیـم. 

بعـدازبـازیهـمتقریبـاتمـامبازیکنـانتیـمنسـبتبـهبدقولیهـای

باشـگاهوعـدمدریافـتمطالبـاتخـودمعتـرضبودنـد!

بله. ما امیدواریم این مشـکلات خیلی زود حل شـود. بعد از بازی انصاری فرد 

بـه رختکـن آمـد و قـول داد تـا ایـن هفتـه پرداختی هـا انجام شـود و مـا هم در 

انتظـار عملـی شـدن ایـن قـول هسـتیم. تـا اینجـای فصـل 30 درصـد از کل 

قراردادمـان را گرفته ایـم کـه ایـن برای تیم بزرگی مثل پرسـپولیس اصلا خوب 

نیسـت. باور کنید تمام بازیکنان تیم در شـرایط حسـاس و سـختی قرار دارند 

و برخـی از فصـل قبـل هـم طلب هایـی دارنـد. امـا همان طـور کـه گفتـم ما به 

وعـده مدیرعامـل باشـگاه اعتقـاد داریـم و منتظر حل این مشـکل می مانیم. 

  گفت وگو

مهدیشیریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بهتراستبهانهدستAFCندهیم

هرجاهراتفاقیمیافتد،شجاعمحروممیشود
فقط3۰درصددریافتیداشتیم؛برایتیمیمثلپرسپولیسخوبنیست
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آرش محمدی
  روزنامه نگار

   محرومیت یک جلسه ای خلیل زاده

شـــجاع خلیـــل زاده کـــه بعد از بازی پرســـپولیس برابر تراکتور طی بیانیه ای که یکشنبه شـــب از ســـوی کمیته انضباطی فدراســـیون فوتبال منتشـــر شـــده بود با حکم 

محرومیت تا اطلاع ثانوی مواجه شـــده بود، یک جلســـه از همراهی پرســـپولیس محروم شـــد. خلیل زاده روز گذشـــته به همراه افشـــین پیروانی در جلسه کمیته انضباطی 

حضـــور یافـــت و اتهامـــات وی در دیـــدار مقابل تراکتور به او اعلام شـــد. با این شـــرایط با توجه بـــه محرومیت تعلیقی گذشـــته این بازیکن، او با یک جلســـه محرومیت 

از همراهـــی تیمـــش مواجـــه شـــد و دیدار این هفته تیمـــش مقابل نفت آبادان را از دســـت داد. به این ترتیب این بازیکن مشـــکلی بـــرای بازی در دربی تهـــران ندارد.


